

الكويت في: 2021/03/22

M/S. Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Associate Company signing an Agreement to construct and complete Byout Hessah Project.

الموضوع: توقيع شركة زميلة لعقد إنشاء وإنجاز مشروع بيوت حصة

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaw of the law No. 7 of 2010 amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity regarding disclosure of material information.


بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 والمعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،



**Mazen Issam Hawwa**  
**Vice Chairman**  
**& Group Chief Executive Officer**



شركة العقارات المتحدة  
United Real Estate Co

مازن عصام حوا  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure Form of Material Information

2021/03/22		التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the listed company
Mena Homes Real Estate Company K.S.C.C (An associate of United Real Estate Company with 33.33% ownership), has signed on 22/03/2021 a contract agreement for the construction and completion of "Byout Hessah" project with Alghanim International General Trading & Contracting Company WLL. for a contract price of KD 16.7 Million and time for completion of 690 calendar days.	وقعت شركة مينا هومز العقارية ش.م.ك. - مقفلة (شركة زميلة لشركة العقارات المتحدة مملوكة بنسبة 33.33%)، بتاريخ 2021/03/22 عقد إنشاء وإنجاز مشروع "بيوت حصة" مع شركة الغانم إنترناشيونال للتجارة العامة والمقاولات ذ.م.م. بقيمة تبلغ 16.7 مليون دينار كويتي ومدة إنجاز تبلغ 690 يوم.	المعلومات الجوهرية Material Information
There is no current material impact on the company's financial position, however, the financial impact will be positively reflected to the project and the associate company in the future.	لا يوجد حالياً أي أثر جوهري على المركز المالي للشركة، وان الأثر المالي لهذا التعاقد سوف ينعكس إيجاباً على المشروع وعلى الشركة الزميلة في المستقبل.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

**Mazen Issam Hawwa**  
Vice Chairman  
& Group Chief Executive Officer



**مازن عصام حوا**  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي للمجموعة